
    فرزين ماندگار
سينما اين روزها با تفوق نسبي آثار كمدي راه خود 
را مي رود و بسياري از دلسوزان عرصه فرهنگ و هنر 
نيز به فراخور بضاعتشان از اين وضعيت گله مندند 
اما س�ازمان س�ينمايي وزارت ارش�اد همچنان در 
وضعي�ت گمانه زني درب�اره تغيي�رات مديريتي به 
سر مي برد و در اين ش�رايط گلايه هاي سينماگران 
درباره اوضاع سينما آنچنان كه بايد مسموع نيست. 
معلوم نيس��ت دقيقاً چ��را انتظار ب��راي تعيين تكليف 
مديريت سازمان سينمايي بيش از اندازه طولاني شده و 
حرف و حديث ها براي جايگزين مهدي حيدريان در حد 
گمانه زني باقي مانده است اما آنچه در اين وضعيت بيش از 
همه خود را نشان مي دهد اين مسئله است كه اميد درباره 
تغيير و تحول به نفع فرهنگ در سينما مسئله اي است كه 

هرچه جلو مي رويم كمرنگ تر از قبل مي شود. 
 هوشنگ توكلي به عنوان كس��ي كه تجربه مديريتي و 
حتي بازيگري در س��ينما دارد از اين وضعيت تعبير به 
وضعيت ش��ترگاو پلنگ مي كند و مي گوي��د: دولتي ها 
مدام مي خواهند با بخشنامه دادن و دستور دادن به زعم 
خود اوضاع را بهبود بخش��ند اما بخشنامه ها به عكس 
خود بدل مي ش��ود. مثلًا مدام از مبارزه با پولش��ويي و 
ورود پول هاي كثيف به سينما سخن مي گويند اما از آن 
طرف با سرمايه هاي مش��كوك فيلم هايي مي سازند در 
ردّ پولشويي! سرمايه گذاران مشكوك و حتي بازداشتي 
به راحتي پروانه توليد مي گيرن��د و نه فقط در توليد كه 
حتي در اكران، مافيا به راه مي اندازند و مديران هم چون 
نمي توانند جلوي سلطه آنها بايستند مي كوشند در طي 
مسيري انحرافي به نام راه اندازي محافل بودجه خوار از 
حيات خويش در سينما بگويند!! حواسشان نيست كه 
وقتي پرفروش ترين فيلم ها، كمدي هاي اروتيك هستند 
ديگر مديريت سينمايي فرهنگي، معنا ندارد! ما نياز به 
بازوي دولتي سينما داريم در حد نظارت و مميزي آن 
هم مميزي راهبردي يعني به سينماگران راهبرد بدهند 

كه براي جذب مخاطب چه كنند؟
    خط قرمز بهانه اي براي رانت گرفتن

توكلي درباره خط قرمزها در سينما نيز نظر جالبي دارد 
و معتقد است اساساً خطوط قرمز نمي تواند روي كيفيت 
سينما تأثير منفي بگذارد. او در اين باره به سوره سينما 
مي گويد: م��ن معتقد به وجود خط قرمز نيس��تم. خط 
قرمز در حوزه هنر و فرهنگ جاي خوبي ندارد؛ شرايط 
اگر درست باشد و عوامل بخواهند كار كنند مطمئناً سر 
راهش��ان خط قرمزي نخواهد بود و مي توانند مس��ائل 
خودشان را مطرح كنند. دليل اينكه خط قرمزها ديده 

مي شود به خاطر ضعف توليد است. ضعف در مديريت 
توليد است و خط قرمز يك بهانه است براي استفاده از 
رانت! مميزي عاقلانه است و اين همه سخافت در سينما 
مي بينيم؛ اگر نباشد چه خواهد شد؟؟ اين را هم صريح 
و رك بگويم كه برخلاف نظر برخي كه مدعي اند دولت 
مخالف توليد كمدي هاي سخيف است من مخالف اين 
نظرم چون حتي در ش��رايطي كه دولتي  ترين سينما را 
به لحاظ توليد و اكران داش��ته ايم باز آثار سخيف توليد 
شده اند و البته س��الن س��ينما هم براي اكرانشان بوده 

است...
    يك تباني آگاهانه در توليد ابتذال

اين كارشناس و پيشكسوت س��ينمايي در ادامه عنوان 
مي كند كه يك تباني كاملًا آگاهانه در توليد آثار سخيف 
و كمدي هاي مبتذل وجود دارد كه فقط و فقط ناش��ي 
از ضعف مديريت اس��ت. م��ا در همه اين س��ال ها با دو 
دسته مدير مواجه بوده ايم؛ مديراني كه از سينما چيزي 
نمي دانستند و مي آمدند در اين حيطه رزومه اي پر كنند 
و به منصب بعدي برسند و مديراني كه سابقه سينمايي 
داشته اند و همين سابقه باعث شده تصميمات آگاهانه 
بگيرند. مسئله اينجاس��ت كه حتي دسته دوم مديران 
س��ينمايي هم ش��ايد در برابر آثار تابوش��كن سياسي 
ايس��تادگي كرده اند ام��ا در برابر كمدي ه��اي مبتذل 
واكنشي نش��ان نداده اند چون در منصفانه ترين حالت 
پيش خود فكر مي كردند كسر شأن است كه پيرامون اين 
آثار، روشنگري كنند. نتيجه هم كه كاملًا پيش روست؛ 

جشن مي گيرند در ركوردشكني فيلم هايي كه نمي توان 
حتي يك ربع آنها را با خانواده ديد!

    ارگان ه�ا از سيس�تم فك�ري ارش�اد پيروي 
مي كنند

او در پاسخ به اين سؤال كه راه چاره چيست اينگونه پاسخ 
مي دهد: جا دارد سينماي ما از درون خودش را بازسازي 
كند و منتظر تغيير و تحولات مديريتي نباشد.  اي كاش 
صنفي قوي داش��تيم كه در اينگونه موارد به كمكمان 
مي آمد. تجربه نشان داده مديران جز اثرات كوتاه مدت 
نمي توانند آفات س��ينما را برطرف كنن��د. وقتي همه 
چيز برمي گردد به مديريت دولتي ارش��اد معلوم است 
كه ارگان هايي كه توليد س��ينمايي دارن��د مانند حوزه 
هنري يا انجمن س��ينماي دفاع مقدس هم نمي توانند 
درخششي خيره كننده داشته باشند چون طبق قانون 
ناگزير هس��تند از سياس��ت هايي كه در وزارت ارش��اد 
ساطع مي ش��ود، تبعيت كنند. اگر آثار سينمايي دهه 
60 يا اوايل دهه 70 را مرور كنيد با آثار بسيار درخشاني 
مواجهيد كه از حوزه هنري بيرون آمده است. چرا؟ دليل 
اصلي آن بود كه حوزه هنري در آن دوران مستقل تر بود 
و مدام با تهديدات ارش��اد مواجه نبود. زماني كه وزارت 
ارشاد به عنوان مديريت اصلي توليد آثار هنري مي گويد 
كه همه چيز را من بايد بررس��ي كنم و درباره همه امور 
تصميم گيري كنم و مجوز بدهم، ارگان هاي ديگر به رغم 
مقاومت هاي��ي كه مي كنند، درنهايت مجبور هس��تند 
از سيس��تم فكري ارش��اد تبعيت كنند و معلوم اس��ت 

كه نمي توانند ب��ه اوج توانايي هاي خود برس��ند! حوزه 
هنري باي��د بتواند بدون مجوز ارش��اد فيلم توليد كند. 
مگر زماني نبود كه حوزه هنري حتي بي مجوز ارش��اد، 
آلبوم موسيقي هم منتشر مي كرد و مگر در سايه همان 
فضاي آزاد نبود كه بسياري از هنرمندان توانستند وارد 

فعاليت مجاز شوند!
   ت�ا اين دولت س�ركار اس�ت وضعيت س�ينما 

همين است
اما از س��ويي ديگر اميرحسين ش��ريفي از سينماگران 
پيشكس��وت س��ينماي ايران اعتقاد دارد كه تحولات 
مديريتي نمي تواند در اين شرايط تغييرات جدي ايجاد 
كند و هر فردي به جاي حيدريان بيايد تفاوت چنداني 
در وضعيت سينماگران نخواهد كرد چون همانطور كه با 
تغيير حجت ايوبي رئيس قبلي سينما در دولت اعتدال 
اتفاقي نيفتاد حالا با تغيير حيدريان هم اتفاق كلاني رخ 
نخواهد داد.  اميرحسين ش��ريفي تهيه كننده سينما و 
تلويزيون در رابطه با انتظارات س��ينماگران از مديريت 
سينماي كشور به »سينماپرس« گفت: تا اين دولت سر 
كار است وضعيت سينما همينگونه خواهد بود و با تغيير 
مديران اتفاق مثبتي در س��ينما رخ نخواهد داد و براي 
سينما و سينماگران هيچ فرقي نمي كند چه كسي در 

رأس سازمان سينمايي باشد. 
تهيه كننده فيلم سينمايي »اشك س��رما« به اين نكته 
اشاره مي كند كه براي بنده هيچ ترديدي نيست كه رئيس 
بعدي سازمان سينمايي باز هم رفيق برخی آقايان است! 
واقعيت سينماي ما اين است كه افراد تغيير اساسي پيدا 
نمي كنند و تنها از جايي به جاي ديگر منتقل مي شوند؛ 
ترديدي نيست تا زماني كه اين دولت در رأس كار است 
همين افراد و دوستان و آشنايانشان در پست هاي كليدي 
جا به جا مي شوند و هيچ اتفاق خوب و سازنده اي هم در 
س��ينما رخ نمي دهد! اينها همگي دار و دسته يكديگر 
هستند و تنها هدفشان اين اس��ت كه منافع يكديگر را 
تضمين كنند و بس! از اين رو براي س��ينماگران بخت 
برگشته اي كه مدت هاس��ت با مشكلات متعدد در حال 
دست و پنجه نرم كردن هستند رفتن اين و آمدن آن هيچ 
فرقي نمي كند؛ چراكه سينماگران تنها و تنها خواستار 

حضور افرادي هستند كه دردي از آنها درمان كنند!
شريفي معتقد است بدنه سينماي ايران در مسير نابودي 
و اضمحلال است؛ تنها تعداد اندكي از افراد كه وابسته 
هستند مشغول كار و فعاليت هستند و رسماً فضا براي 
حضور بس��ياري از حرفه اي هاي سينما فراهم نيست و 
اينها نكاتي اساسي است كه بايد به آنها رسيدگي جدي 

و فوري شود.
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  معصومه طاهری
ملاني جئورجيدز، ن��ام هنري ديامز رپر فرانس��وي زبان بود كه 
اصليتي فرانس��وي- يوناني دارد. وي بعد از تشرف به دين اسلام 
در ۳0 سپتامبر ۲0۱۲ رسماً كناره گيري خود از حرفه خوانندگي 
را اعلام كرد. ويتا خواننده سرشناس ايتاليايي در مصاحبه اي كه 
اخيراً با نشريه لاپرونس داشته عنوان كرده است دوست او ديامز 
قصد دارد براي هميشه فرانس��ه را ترك كند و به عربستان برود. 
او يك سالي مي شود كه در ش��هر مذهبي مدينه النبي در كشور 
عربستان ساكن است. او در اين مصاحبه گفته است: فرانسه كشور 
ديامز است كه با آن با صداي بلند نجوا مي كند، در رؤياهايش است 
و با مردم آن زندگي مي كند اما به عنوان يك شهروند مسلمان از 
قوانين تبعيض آميز آن متنفر بود و نمي خواست در فرانسه بماند. 
ديامز يكي از بهترين دوستان من بود كه با مسلمان شدن موسيقي 
را براي هميشه كنار گذاشت ولي همچنان با هم دوست هستيم. او 
فرانسه را ترك كرد، هرچند زادگاهش را خيلي دوستش داشت اما 
براي هميشه با آن خداحافظي كرد و در حال حاضر هم در خارج از 
كشور و شهر مدينه در عربستان زندگي مي كند.  نشريه لاپرونس 
با يادآوري گذش��ته او آرزو مي كند كه روزي ديامز به فرانس��ه 
بازگردد و مانند گذشته شود.  خيلي ها مهاجرت ديامز را با توجه 
به اعتراضات قبلش درباره قوانين تبعيض آميز فرانسه درخصوص 
مسلمانان پيش بيني كرده بودند به خصوص وقتي در توييتر خود 
عكسي در دوبي امارات متحده گذاشته بود، تصور مي كردند به اين 
كشور خواهد رفت. با اين وجود بسياري از فرانسوي ها از اين جلاي 
وطن او متعجب شدند و برايش��ان سؤال پيش آمد كه چرا ديامز 
فرانسه را ترك كرده است؟! او كه فردي مشهور و شناخته شده 
بود؟! اما ديامز در يكي از پست هاي توييتري خود نوشته است از 

زندگي جديدي كه دارد خوشحال است. 
او در سال ۲009 كار حرفه اي خود را تمام كرد و سه سال بعد 
رسماً مسلمان شد. ديامز در سال هاي ۲0۱۲ و ۲0۱5 دو كتاب 
درباره زندگينامه خود و فرانسه و مسلمانان منتشر كرد كه در 
آنها مسلمان آوردن خود را هم توضيح داده است. اين دو كتاب 
فروشي نزديك به 80هزار نسخه داشته و با استقبال خوبي از 
سوي خوانندگان مواجه شده است. در ۳0 سپتامبر سال ۲0۱۲، 
اين خواننده رپ سرشناس فرانسوي وقتي براي اولين بار بعد از 
مسلمان شدن با شبكه TF۱ مصاحبه كرد با حجاب و به صورت 
پوشيده و محجبه حاضر شد. او اعلام كرد مسلمان شده و ديگر 
كار موسيقي و آوازه خواني او تمام شده است. چندي قبل هم 
يك نشريه چاپ عربي در خاورميانه نيز در ۱۲ اكتبر در خبري 
آورده است ستاره سابق رپ فرانسه به مدينه در عربستان رفته 
اس��ت تا آنجا زندگي كند. وقتي ديامز مسلمان شد در صفحه 
فيسبوك خود براي مخاطبانش نوش��ت: من مي خواهم شما 
را در مسير پر پيچ و خمي كه رفته ام ببرم؛ سفري كه در پايان 
آن به جايي نرسيدم. من همواره به دنبال خوشبختي بودم تا 
اينكه بتوانم خودم را پيدا كنم با اي��ن حال همچنان در عمق 
قلب من چيزي وجود داش��ت كه نگرانم مي كرد و آرام و قرار 
نداش��تم؛ گويي چيزي در قلبم حلول كرده بود و همين باعث 
تولد دوباره من به دنيا ش��د. ويتا دوست او با هيجان مي گويد: 
از انتخاب شيوه جديد زندگي او بسيار خوشحال هستم. بعضي 
از مردم نمي توانند او را درك كنند، اما او انتخابش را كرده و از 
اين بابت هم راضي و خوش��حال است. گاهي مي شنوم كه بعد 
از كنار گذاشتن موسيقي مردم او را فراموش كرده اند، اما براي 
من او همچنان يكي از بزرگ ترين هنرمندان اين دوره جديد 
موسيقي است. جالب است بدانيد ديامز بعد از مسلمان شدن 
چون حجاب و پوشش را برگزيد و موسيقي را براي هميشه كنار 
گذاشت شايعات و تهمت هاي زيادي درباره او ايجاد شد كه مثلًا 

بيمار شده است و افسردگي زيادي دارد.

محرم و رؤياي صادقه
  حسن روانشيد*

مقبل اصفهاني يكي از نوحه سرايان و شاعران مقرب 
اهل بيت ساليان دراز در شهر اصفهان به مرثيه خواني 
مشغول و تنها آرزويش زيارت عتبات عاليات و مرقد 
مطهر امام حس��ين)ع( بود اما عدم توان مالي اجازه 

برآورده شدن آن را به او نمي داد. 
تا بالاخره يكي از متوليان كاروان زائران امام همام كه 
سال ها پاي منبر مقبل حضور داشت طاقت نياورد و 
از او دعوت نمود تا به همراه كاروان عازم كربلا ش��ود 

و مهمان او باشد. 
آن روز مقبل با شنيدن اين خبر عرش را سير كرد زيرا 
بالاخره به آرزوي ديرينه اش دست يافته بود. كاروان 
ب��ه راه افتاد و مقب��ل مرثيه خوان��ان، آن را همراهي 
مي كرد ت��ا از طري��ق گلپايگان ادامه س��فر دهد. در 
راه راهزن��ان به قافله زدن��د و ملتمس��ان را پراكنده 
نمودند تا هركدام با دست  خالي و پاي پياده به سويي 
بروند. گروهي ناچار به بازگشت شدند و عده اي عزم 
گلپايگان كردند و مقبل كه در اين ميان رويي براي 
بازگش��ت و پولي براي ادامه راه نداش��ت خود را به 
كاشان رساند كه طي طريق كند اما آنجا ماند تا دهه 

محرم شروع شد. 
مقبل دل شكسته در يكي از شب هاي نوراني آنچنان 
از خود بيخود ش��ده بود كه روضه امام حسين)ع( را 
با خواندن نوحه و مرثيه متحول نم��ود و خود نيز از 
فرط غصه و اندوه به خواب فرورف��ت. اما اين خواب 
نبود بلكه به رؤياي صادقه اي مي ماند كه سراغ مقبل 

دل شكسته آمده بود. 
در آن حال روحاني خود را در صحن سيدالشهدا)ع( 
مي ديد كه از دري اجازه ورود به حرم را به او نمي دادند 
چراكه خادمان شبيه به فرشتگان مدعي بودند. در اين 
قسمت از حرم، زهراي اطهر)س( و زينب كبرا)س( 
همراه با نسوان اهل بيت مش��غول عزاداري هستند 
بنابراين مقبل را ب��ه دري ديگر ب��راي ورود به حرم 

شريف راهنمايي كردند. 
آنجا نيز گوش تا گ��وش انبيا و ائمه اطه��ار و اوليا را 
مش��اهده نمود كه به عزاداري مشغول بودند. در اين 
لحظه نوري به مجلس تابي��دن مي گيرد و چهره اي 
درخشان و پر ابهت وارد مي شود كه همه به احترام او 

به پا مي خيزند و مي ايستند.
 اين تازه وارد گريان كسي نبود جز حضرت محمد)ص( 
و خاتم النبيين كه مستحق چنين تكريمي بود كه از 
آدم ابوالبشر شروع مي ش��د. حضرت پس از جلوس 
فرمودند: محتش��م به منبر برود. م��ردي كوتاه قد با 
عمامه اي آش��فته و چهره اي پريش��ان به سوي منبر 
حركت كرد تا روي پله اول بنشيند اما پيامبر فرمودند: 
بالاتر. به س��وي پله دوم رفت اما باز هم دستور دادند 
بالاتر تا بالاخره بر نهمين پله جلوس كرد و شروع به 
خواندن ۱4 بند مرثيه مشهور در عالم امكان نمود تا 
به »اين كش��ته فتاده به هامون حسين توست / وين 
صيد دست  و پا زده در خون حسين توست« رسيد كه 
عمامه را از سر برداشت و به زمين كوبيد و شنيد كه 
پيامبر از هوش رفته اند. منبر پرسوز محتشم به پايان 
رس��يد و از آن پايين آمد و مفتخر به دريافت عباي 

پيامبر به عنوان صله بر دوش خود شد. 
مقب��ل دل آزرده و گري��ان صحنه را ت��رك نمود كه 
صدايي از مجلس زنانه به گوش او رسيد كه مي گفت: 
مقبل ه��م بخواند و او برگش��ت و به دس��تور پيامبر 
اعظم)ص( روي منبر اول نشس��ت ت��ا قديمي ترين 
و مس��تندترين مقتل خود را در اي��ن جمع ملكوتي 
نوحه سرايي كند كه اينگونه ختم مي شد: »بلندمرتبه 
شاهي ز صدر زين افتاد / اگر غلط نكنم عرش بر زمين 
افتاد« و آن زمان متوجه شد كه هشت پله با محتشم 

اختلاف معرفت دارد. 
پس از قرائت مرثيه خود از جاي بلند شد و همچنان 
گريان مجل��س را ترك نم��ود درحالي ك��ه صله اي 
دريافت نكرده بود اما زماني كه از كنار مجلس زنانه 
در مرقد مطهر مي گذشت آوايي شنيد كه مي فرمود: 
مقبل غمين مب��اش كه جايزه تو پي��ش ما محفوظ 
است. صبح روز بعد با صداي دق البابي از خواب بيدار 
شد و كاروان سالار را ديد كه به س��راغش آمده تا باز 
هم او را همسفر باشد و مسير رفتن به عتبات عاليات 

را ادامه دهد. 
    *روزنامه نگار پيشكسوت

خواننده رپ تازه مسلمان 
فرانسوي ساكن مدينه النبي شد

تمام سينما هاي كش�ور به احترام فرا رسيدن اربعين 
حسيني تعطيل مي شوند. 

به گزارش ف��ارس، غلامرض��ا فرجي س��خنگوي كارگروه 
اكران،  درب��اره برنامه تعطيل��ي س��ينمايي در روز اربعين 
گفت: به مناس��بت فرا رسيدن اربعين حس��يني از ساعت 
۱7 روز دوشنبه 7 آبان ماه تمامي سينماهاي كشور تعطيل 
می شوند، در روز سه شنبه 8 آبان ماه كامل تعطيل بوده و از 
روز چهارشنبه 9 آبان ماه سينماهاي كشور مجدداً بازگشايي 
مي شوند. وي ادامه داد: اكران تمام فيلم هاي كمدي در حال 
اكران از صبح روز فردا )دوشنبه( 7 آبان ماه ، متوقف شده و در 

روز چهارشنبه 9 آبان ماه،  اكران آنها ادامه پيدا مي كند.

 تعطيلي سينماهاي كشور 
به احترام اربعين حسيني

تولید کمدی های سخیف ناشی از ضعف مدیریت سینما است
بدنه سينمای ايران در مسير نابودی است

نظر 2 پيشكسوت سينما درباره تغيير مديران سينمايي وزارت ارشاد

ح�وزه هن�ري قص�د دارد كت�اب خاط�رات 
»فرنگيس« را ب�ه فيلم س�ينمايي تبديل كند. 
به گزارش »جوان« به نقل از روابط عمومي سازمان 
سينمايي حوزه هنري، سازمان سينمايي حوزه هنري 
در نظر دارد بر اس��اس رمان » فرنگيس« )خاطرات 
فرنگيس حيدرپور( اثر برگزيده جايزه كتاب سال دفاع 
مقدس به قلم مهناز فتاحي فيلم س��ينمايي بسازد.  
اين رمان به روايت خاطرات زني ش��جاع )فرنگيس 
حيدرپور، زني كرمانش��اهي( مي پردازد كه در مقام 
دفاع توانست س��رباز دشمن را اس��ير كند و نيروي 
دشمن را به خاك و خون بكشاند. كتاب »فرنگيس« 
يكي از آثار قابل تأمل در زمينه حضور تأثيرگذار زنان 
در دوران دفاع  مقدس اس��ت كه خاطرات فرنگيس 

حيدرپور، از زنان خط��ه گيلانغرب را ب��ا قلم مهناز 
فتاح��ي منعكس مي كن��د.  نگارش اي��ن فيلمنامه 
اقتباس��ي در مركز توليد متن س��ازمان س��ينمايي 
حوزه هنري آغاز شده است.   رهبر معظم انقلاب در 
سفرشان به كرمانشاه به اين بانوي بزرگ اشاره كرده و 
بر ثبت خاطراتش تأكيد داشتند و اين بهانه اي شد تا 

خاطرات اين شيرزن به رشته تحرير درآيد. 
در تقريظ مقام معظم رهبري بر اين كتاب آمده است: 
»بخش ناگفته و بااهميتي از حوادث دوران دفاع را، به 
مناسبت شرح حال اين بانوي ش��جاع و فداكار، در اين 
كتاب مي توان ديد. بانو فرنگيس دلاور با همان روحيه 
استوار و پرقدرت و با زبان صادق و صميمي يك روستايي 
و با عواطف و احساسات رقيق و لطيف يك زن با ما سخن 
گفته و منطقه ناش��ناخته و مهمي از جغرافياي جنگ 
تحميلي را، با جزئياتش، به ما نش��ان داده اس��ت. ما از 
روستاهاي مرزي در دوران جنگ و مصائب فراوان آنان و 
آوارگي ها و گرسنگي ها و خسارت هاي مادي و ويراني ها 
و داغ عزيزان آنها هرگز به اين وضوح و تفصيلي كه در 
اين روايت صادقانه آمده اس��ت خبر نداش��تيم و... بانو 
فرنگيس را بايد بزرگ داشت و از نويسنده كتاب، خانم 
فتاحي، به خاطر قلم روان و شيوا و هنر مصاحبه گيري و 

خاطره نويسي، بايد بسيار تشكر كرد.«

»فرنگیس« فیلم سینمایي مي شود
ابراهي�م حقيق�ي ب�ا حك�م مع�اون هن�ري 
جش�نواره  يازدهمي�ن  دبي�ر  س�مت  ب�ه 
ش�د.  منص�وب  فج�ر  تجس�مي  هنره�اي 
به گزارش »جوان« به نقل از واحد ارتباطات و رسانه 
مركز هنرهاي تجسمي، سيدمجتبي حسيني معاون 
هنري وزير فرهنگ و ارش��اد اسلامي طي حكمي 
»ابراهيم حقيقي« را به س��مت دبي��ر يازدهمين 

جشنواره هنرهاي تجسمي فجر منصوب كرد. 
حسيني در اين حكم آورده است: با استناد به بند ۳ 
از فصل دوم آيين نامه برگزاري »جشنواره هنرهاي 
تجس��مي فجر« و با توجه به نظ��ر اعضاي محترم 
شوراي سياستگذاري اين جش��نواره و نيز تجارب 
ارزنده جنابعال��ي در حوزه هنرهاي تجس��مي، به 
موجب اين حكم به عنوان دبير يازدهمين جشنواره 
هنرهاي تجسمي فجر منصوب مي شويد. اميد است 
با همكاري و همفكري هنرمندان، پيشكس��وتان 
و صاحب نظران و ني��ز برنامه ريزي جامع، اصولي و 
بررسي ادوار گذشته، جش��نواره يازدهم با كيفيت 
بهتر و متناسب با انتظار مردم به ويژه جامعه هنري 
كش��ور برگزار گردد. بديهي است كليه همكاران و 
مديران معاونت امور هنري نهاي��ت همكاري را با 

جنابعالي معمول خواهند داشت. 

مجتب��ي آقاي��ي در خرداد س��ال ج��اري با حكم 
مجي��د ملانوروزي مدي��ركل هنرهاي تجس��مي 
وزارت فرهنگ و ارش��اد اس��لامي و رئيس شوراي 
سياستگذاري جش��نواره هنرهاي تجسمي فجر، 
به عنوان دبير اين جش��نواره منصوب شد اما پس 
از تغيير مدير دفتر تجس��مي، آقايي از سمت خود 

استعفا كرد. 
ابراهيم حقيقي طراح گرافيك، عكاس، مدير هنري، 
متول��د ۱۳۲8 تهران، فارغ التحصيل كارشناس��ي 
ارشد معماري از دانش��كده هنرهاي زيباي تهران 
اس��ت. يازدهمين جش��نواره هنرهاي تجس��مي 
فجر در ۱0 رش��ته طي بهمن و اسفند سال جاري 

برگزار مي شود.

»ابراهیم حقیقي« دبیر جشنواره تجسمي فجر شد
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آگهى ابلاغ

متصدى امور دفترى شعبه 166 شوراى حل اختلاف مجتمع سه مشهد 


